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In de afgelopen vergadering van de DMR op 19 juni 2023 kwamen de volgende zaken aan de orde: 

• DMR-reglement na de fusie met het Dorenweerd College. Voor ons verandert er niet heel 

veel. De samenstelling blijft: vier leden personeelsgeleding, twee leerlingen en twee 

ouders. Wenselijk is dat binnen de personeelsgeleding één vertegenwoordiger vanuit het 

OOP komt.  

• Formatieplan. De personeelsgeleding van de DMR stemt in met het formatieplan. Er komen 

wel vragen over de striktere uitvoering van het taakbeleid m.b.t. de examendocenten. 

Deze vragen zijn meegenomen naar de GMR. Op dit moment wordt er geen eenduidig 

beleid gehanteerd binnen de scholengroep. Communicatie hierover wordt vervolgd. 

Daarnaast is er zorg over de achteruitgang van het aantal uren in het managementteam. 

Bepaalde taken van het management zouden overgenomen worden door andere mensen in 

de organisatie. We zullen dit aankomend jaar blijven monitoren in de DMR. 

• Verkiezingen DMR en GMR. Voor de GMR is Harro Zeelenberg opnieuw gekozen. Voor de 

DMR komt een oproep voor een leerling en een ouder om zich verkiesbaar te stellen. Eén 

leerling die nu zitting heeft in de DMR studeert dit jaar af, vandaar de vacature. Van één 

van de twee ouders in de DMR loopt de termijn aan het eind van dit jaar af. Deze ouders 

stelt zich wel herkiesbaar. Dit betekent dat wanneer er verder geen aanmeldingen komen 

deze ouder weer zitting zal nemen in de DMR voor de komende drie jaar. In dat geval zijn 

er geen verkiezingen nodig. 

• Schoolgids. Er komen nog een aantal aanvullingen op de schoolgids, die door de directie 

worden doorgezet. Dit zijn voornamelijk tekstuele aanpassingen. De oudergeleding stemt 

in met de vrijwillige ouderbijdrage. In een eerdere vergadering heeft de directeur duidelijk 

uitleg gegeven over de verhoging in twee stappen die noodzakelijk was om 

extracurriculaire activiteiten te kunnen organiseren.  

• Evaluatie vragenlijsten Scholen op de kaart (met vragenlijsten voor leerlingen en 

ouders) en de evaluatie van de visitatie. We hebben een aantal vragen die op de volgende 

vergadering gesteld zullen worden. Wordt vervolgd dus. 

• Een DMR-lid stelt een vraag over lesuitval. De directeur legt uit dat alles in het werk is 

gesteld om vervanging te vinden voor de opengevallen uren maar dat dit helaas niet is 

gelukt. Hij begrijpt de zorg maar geeft ook aan dat eventuele achterstanden weggewerkt 

kunnen en zullen worden.  

En natuurlijk waren we allemaal erg blij met de uitstekende examenresultaten. Verder zijn bijna 

alle vacatures op dit moment ingevuld. In deze tijd een klein wonder.... 

 


